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I n te rp elacj e migdry sesyj n e

l. Proszg o informacjg, ile wydano decyzji zazajgcie pasa drogowego na

lokalizacjg reklam w 7020 r. Jakie korzySci finansowe dla miasta lub jednostki

organizaiyjnej dziatajqcej w jego imieniu wplynely z t5rtufu reklamy w 2020r'

2. Mieszkancy, nie tylko naszego miasta wnoszq krytyczne uwagi na temat

zdegrado**"go "loanifu 
przy wyj$ciu gl6wnym cmentarza komunalnego,

zlokalizo**"go na Pinczacie. Kiedy planowana jest jego naprawa, lub

3.

przebudowa na bardziej estetycm4 kostkE brukowq'

ki.ror"ry poruszaiq.y rig ullcq fianty, skar24 sig na liczne wyboje na odcinku

od ul. Wiejskiej do ul. Kaliskiej-
Po raz kolejny proszg, o naprawq jezdni p6lnocnej ulicy Wroniej na odcinku od

ul. Okrzei do ronda przy Tesco. Brak wcze$niejszeg6 uzupelnienia ubytk6w w

jezdni spowodow* j"j iegradacj g,,pvs,zco naprawa bqdzie macz4co dmisza'

Ponownie w imieniu mieszkaficow proszg, o wybudowanie pol4czenia osiedla

przy ul.Wilgi z ulicq Brzezinowq. Wystarczy wykonac krotki odcinek ulicy

bi.nirtri oo uticy tr-ubinowej do ulicy Brzezinowej. w tej sprawie mieszkafcy

tych ulic zloi:yli PetYcjg.
pro*"g o zaplanowr;ti;i wykonanie remonhr parkingu przed Zakladem

Karnym przy ul. Bartnickit3. Uo-u tutaj zastosowad technologig wykonawczq

" 
ptyi beiono*ych aZurowanych tak jak wykgnTo iego niewielkq cz93c'

riorrg o udroinienie odwodnienia ga przejsciu dla pieszrych wllicy
Mtynarskiej prz' zbiegu z ulicarni Sw. Antoniego i Chmieln4. Przy nawet

najmniejs Ty;hopadach deszczu tworzq siE tam katuZe nie do pokonaniaprzez

pieszrych.
W zwiazku z gwahownym atakiem zimy w tym roku, mieszkaricy Michelina

prosz? o chociaz *po*dy"-e od$niezenieprzezsluzby miejskie ich ulic

lsiedlowych nie 
"uli"rooych 

do wykazu zimowego utrzymania ulic' Jest to

duzy i uciqztiwy problern zv$aszczaprzy intensywnych opadach sniegu'

ProszE o podanie chociazby pt"yputiczalnego terminu przebudoyV' lub

remonfu zdegradowanej jezinina wlocla*tki".; Tapofze' Czy dofinansowanie z

ministerstwa infrast uf.i"ry z11l8r.tego zadania w kwocie okolo 4 m1n' zl'

bgdzie dotnymane.
l0.Pioszg o informacjg, jakie jest opdenienie w wykonaniu tak zwanego

o, Centrum Przesiadkowego" na dworcu autobusCIwym przy ul. Okrzei'
jednoczednie proszq o *yia$t ienie' czy opainienia w wykonaniu tego zadania"

bEda negatywnie skutkowaly dla tozliczefi finansowych'
Z powa2aniem
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